
REFERAT FAU MØTE 24.OKTOBER 2022 

Olsvik skole kl19:00-21:00 

 

Tilstede: 

Linda, Joachim, Kjetil, Kent Andre, Sølvi, Lene, Ruben, Einar, Leif, Oddbjørn, Hilde, Elin, Line, 

Stian, Andreas. Samt rektor på skolen; Kjerstin (på første halvdel av møtet). 

 

1. Godkjenning og innkalling 

- Godkjent 

 

2. Kommentarer til forrige referat 

- Ingen kommentarer sett, også dette godkjent. 

 

3. Velkommen til nye i FAU 

- Leder gikk raskt igjennom vedtektene FAU har, samt redegjorde for hva man 

driver med til dagen. 

- Blir nevnt at man manger representanter fra 9.trinnet da de ikke har hatt 

foreldremøte enda. Rektor skal sjekke opp i dette, da det er viktig at man har 

representanter fra alle trinn i FAU. 

- Presentasjonsrunde av alle rundt bordet. 

 

4. Rektor informerer 

- Jobbes aktivt med å finne nye datoer for aktiviteter som skulle vært gjennomført 

under/rett etter streiken. Lovpålagte ting som leirskole etc. 

- Skolen har søkt om midler til å “hente inn igjen” en del som gikk tapt i streiken i 

forhold til elevenes læring. Ekstra leksehjelp er et av tiltakene som man ser på å 

innføre med slike midler, økt voksentetthet på skolen og ekstra oppfølging av 

sårbare ungdommer. 

- Det skal gjennomføres luftmålinger hvor man må kunne vise at alle klasserom 

har godkjent luftkvalitet for å få lov til å fortsatt kunne ha dem i bruk. Skolens 

ventilasjonssystem er gammelt og har for dårlig kvalitet. Alle elever må ut i alle 

friminutt for å lufte ut klasserommene, for eksempel. Om ikke målingene og 

tiltakene som gjøres nå er gode nok, innen 1.august 2023, må det iverksettes 

enda kraftigere tiltak. Rektor vil holde FAU orientert om hva som skjer i saken. 

- Nærmiljøanlegg ved idrettshallen/banen er plutselig satt på hold, da ny Olsvik 

Barnehage er foreslått utsatt med 2 år. 

- Skolen har ansatt en person i 40% stilling som “skolelos”, hun skal  bistå 

fremmedspråklige elever med utfordringer de kan møte på, med fritidsaktiviteter 

og overgang til videregående utdanning. 

- Markering på skolen for elevene 25.oktober, for å feire at man har blitt godkjent 

som “dysleksivennlig skole”. 

- Olsvik-joggen skal arrangeres på skolen 3.november, fra 10.30. 



- Det vil i nær fremtid bli rullet ut kvalitetsundersøkelse blant elever og foreldre. 

Det er Elevundersøkelsen og Foreldrundersøkelsen fra udir som Bergen 

Kommune kjører hvert år i barnehager og skoler. 

 

5. Barnehage brakkene/Nærmiljøanlegg 

- Er nærmiljøanlegget og BMX banen rekkefølgekrav til ny barnehage? Eller er det 

bare BMX banen som opprinnelig er rekkefølgekrav? Man må prøve å få klarhet i 

dette. 

- Mistanke om at nærmiljøanlegg og BMX banen er priset inn i anbud som en og 

samme jobb. Ergo kan prosjektet da ha blitt enormt dyrt, og ingenting blir 

realisert. Må høre om det er mulig å splitte de to opp i to forskjellige prosjekter. 

Større stemning for å realisere nærmiljøanlegget og skrote BMX banen, enn at 

begge deler skal stanses helt opp. 

- Nærmiljøanlegget vil i større grad kunne benyttes til aktivitet av både idrettslag, 

skolen og beboere i nærmiljøet enn det BMX banen vil. 

- Etterlyses hvor beboerinvolveringen har blitt av i dette prosjeket. Er det ikke en 

del av områdesatsingen? 

- Er politikerne som står bak dette her lydhøre i forhold til befolkningen? 

- Enighet om å kjøre en sak i media. Andreas driver denne frem med bistand fra 

andre som vil hjelpe i FAU. (BT, NRK?) 

 

6. Saldo: 

- 10.683kr (ingen forandring siden sist møte) 

 

7. Olsvik UNG 

- Amalie og Sondre (ansatte på ungdomsklubben) orienterte om Olsvik UNG. Det 

ble startet opp 1.november 2021, så det nærmer seg 1 års jubileum. 

- Grendahuset er åpent for ungdom i alderen 13-16år hver mandag og onsdag 

kl15-20. Her tilbys det middag, som ungdommen selv er med på å lage. De 

opplever å ha en noenlunde jevn fordeling av kjønn på ungdommene som er 

innom.  

- Det er noen gjengangere som kommer, men også en viss spredning i hvem som 

er innom fra gang til gang. Oppleves som om at tilbudet er populært, og det er 

mer eller mindre stinn brakke hver dag de har åpent.  

- Tiltaket er nå underlagt Kulturetaten i Bergen Kommune, og det er bestemt at 

tiltaket skal videreføres (var i utgangspunktet kun finansiert for 1 år som et prøve-

prosjekt). Mulig det blir endringer på åpningstider i 2023, men dette må man bare 

avvente og se.  

- Aktivitetene der går mye i spill (kort, brettspill), tening, kunst, matlaging og mye 

mer. Finnes et eget “ungdoms-råd” som består av noen av brukerne, som er med 

å bestemme hvilke aktiviteter som skal gjennomføres på klubben. 

- Grupper med elever fra skolen blir innimellom invitert opp til klubben i skoletiden, 

for å gjøre dem kjent med hva tilbudet er. 

 



8. Gruppene: 

Natteravn: 

- Ønske om at det blir gjennomført ravning i de respektive skolene i Bergen 

Vest sine områder på Halloween. Men dette må da gjøres via at frivillige 

selv melder seg til å gå denne dagen (grupper på 3, som et minimum). 

- Olsvik skal dekke innevakter på den siste ordinære ravne-kvelden for 

sesongen, 28.oktober. Regner med dette skal gå greit, da man har 3 

stykker som har meldt seg til dette. 

- Ble raskt gått gjennom datoer for vårsemesteret. Ravningen starter ikke 

opp igjen på våren før etter påske. Så det blir en lang pause i 

vintermånedene. I denne perioden vil det bli avholdt årsmøte for 

Natteravnene Bergen Vest (januar 2023). 

 

Skolemiljø/arrangement: 

- Lysfest 1.desember 2022. Må planlegges opprigging, program og 

nedrigg. Mer informasjon om arrangementet vil bli lagt ut på sosiale 

medier etc. Etablert en liten arbeidsgruppe på dette. 

- Opprette dialog med elevråd om mulighet for gjenbruksdag, fokus på 

gjenbruk av kjoler til ball (evt. andre ting man kan gjenbruke?). 

 

Trafikk: 

- Refleksaksjon 10.November kl 0745-0845 med Trygg Trafikk, oppmøte 

ved innkjøringen til skolen/hallen. 

- Løftes som fokusområde å se på overgang/fortau ved avkjørsel ned til 

Krabbedalen fra Olsvikveien. Går noen tråkk ned til Krabbedalen fra 

bussholdeplass. Gå i dialog med Områdesatsingen for å finne ut hvilke 

etat(er) og personer i kommunen man burde snakke med om dette. 

 

9. Eventuelt 

- Tv-aksjonen 2022: Over 266 millioner samlet inn, ny rekord (262 mill. samlet inn i 

2021, som var forrige rekord). Ca 36 personer med bøsse som gikk i området 

Olsvik/Godvik. Fikk låne SFO base i hallen til formålet. 

- Av hensyn til personvern vil man åpne alle møter med å spørre om deltakerne 

samtykker til at deres navn kan stå i referatet. 

- Vigilo: en del misnøye med måten samtykkeordningen fungerer/oppleves å ikke 

fungere. Også litt mye meldinger som kommer for folk med flere barn på skolen 

spesielt. Spilles inn som sak til SU. 

- Etterlyses årshjul fra SFO, også en sak som sendes over til SU. 

- Spørsmål om hvorvidt elever og lærere så langt er fornøyd/misfornøyd med at 

skoledagene er forkortet, pga kortere friminutt etc. Sak som spilles inn til SU. 

 

10. Neste møte: Mandag 21.November 2022 kl 19-21 på skolen. Siste før man tar juleferie! 

 

 


